
Annika Matsson 

Annica Matsson (1971) heter jag och bor i Leksand �llsamman med min man. Vi har tre barn, 
två har flytat hemifrån och det tredje går på Riksidrotsgymnasium för Enduro och 
Motocross i Småland och kommer bara hem på loven, men under säsong umgås vi varje helg 
då vi som föräldrar all�d är med på tävling inom denna sport. 

Sedan 2015 jobbar jag på Byggnadsingenjör Nils Skoglund med kvalitet-, miljö- och 
arbetsmiljöfrågor och är personalplanerare för våra hantverkare på alla orter.  
Jag ansvarar för kontakten med köparna vid vår egna projektutveckling för byggna�on av 
bostadsräter i allt från �llvalsbeställning inflytning med mera. 

Idag är jag medlem i Rätvik Boda MK (motocross) och LI20 (innebandy). Inom Rätvik Boda 
MK är jag ansvarig för vårt medlemsregister samt inomhusträningen på vinterhalvåret.  
Jag är även revisor i Mora MK, men har avböjt omval �ll nästa år. 

Jag har varit utbildare inom RF SISU i över 15 år och håller i dag ca fyra Grundutbildningar för 
tränare (GUT) per år. Jag hjälper även förningar med föreningsutveckling. I dagsläget hjälper 
jag en fotbollsklubb med at bli kvalitetsklubb, en innebandyförening at jobba igenom deras 
central hjälpdokument - Vår förening vill och en ridklubb i at stärka styrelsen och hela 
klubben mot deras mål. 

Hela mit liv har jag varit ak�v inom idroten både som utövare och genom mina barns 
fri�dsintressen. Jag var ordförande inom den kvinnliga tekniska kommitén (ar�s�sk 
gymnas�k) och drev framtagande av et na�onellt tävlingssystem för Kv AG och en 
domarutbildning. När jag klev av som ordförande blev jag anställd och jobbade sex år på 
Gymnas�kförbundet i Stockholm, men har även jobbat som verksamhetsansvarig inom en 
förening under. 

Som förtroendevald har jag ha� alla poster och varit ak�v både på förening-, distrikt/region- 
och na�onellnivå. 

Det jag kan �llföra är at jag har et bret spann av olika idroter och det jag brinner mest för 
är vikten av utbildning i alla delar, de ak�va-, ledarna-, vårdnadshavarna-, funk�onärer-, 
domare och de förtroendevalda. Jag har en stark övertygelse om, för at skapa världens bästa 
idrot krävs också världens bästa utbildningssystem där lärande blir en naturlig del i 
verksamheten.   

Utöver idroten så trivas jag bäst i min trädgård och umgås med mit första barnbarn!  


